



rax: +961 + 52000s2

Plants: Fax: +962 6 5200290

Potash Terminal Fax: +962 6 5200299

Ref:





المصنع : فاكس : ٩٦٠٠٥٥ ، ٩٦٢-

الرقم : ١ / ٢٠ / ١ الرقم : ١ / ٢٠ / 2010/5/1

تحية واحتراما وبعد،

Date: 12/7/2010 OF DIRECTORS - APOT - 13/7/2010 BOARD

H.E. Dr. Bassam Al-Saket Chairman Jordan Securities Commission P.O.Box (8802) Amman 11121 The Hashemite Kingdom of Jordan معالى الدكتور بسام الساكت الأكرم رئيس هيئة الأوراق المالية ص.ب. (8802) عمان 11121 المملكة الأردنية الهاشمية

Your Excellency:

Kindly be informed that it has been decided to appoint Mr. George David Delaney as a new member on the Board of Directors of the Company and as a representative of PCS Jordan LLC in replacement of the former member Mr. James Francis Dietz, effective 29/6/2010.

نرجو اعلام معاليكم بقرار تعيين السيد جورج ديفيد ديلاني عضوا جديدا في مجلس ادارة الشركية وممثيلا عن شركــة بي سي اس جوردان ل.ل.سي وبديلا عن العضو السابق السيد جايمس فرانسيس ديتز ، وذلك اعتبارا من تاريخ 2010/6/29.

disclosure form duly filled in.

مرفقين لمعاليكم طيا السيرة الذاتية ونموذج الافصياح بعد تعبئته We enclose to Your Excellency the resume and the حسب الأصول

With respect.

وتفضلوا معاليكم بقبول فائق الاحترام ،،،

Yours truly,

Julie Fortunato, CPA, CMA

Deputy General Manager - Finance

Cc: -H.E. Dr. Nabih Salameh -Chairman -Finance Dept.

والأوراق المالسية 71 2-6-17 سره محرولين

جولى فورتشيناتو نائب المدير العام للشؤون المالية

> نسخة: -معالى الدكتور نبيه سلامه رئيس مجلس الادارة الدائرة المالية



RESUME

السيرة الذاتية

George David Delaney - President, PotashCorp - Sales

Date of Birth: 10 January 1961.

G. David Delaney was appointed President, PCS - Sales in 2000. He is responsible for all PotashCorp sales, marketing, transportation and distribution activities, as well as market research and public and governmental relations.

He joined the company as Vice President, Industrial Sales, PCS Sales in 1997, following its acquisition of Arcadian Corporation, where he had been Vice President, Agricultural Sales for its eastern territory. He began his career in Allied Chemicals' fertilizer division, which later became Arcadian, where he worked in various supervisory roles.

In addition to his work with PotashCorp, Mr. Delaney serves on the Boards of Phosphate Chemicals Export Association (PhosChem), Canpotex Limited and the International Plant Nutrition Institute.

Mr Delaney is a graduate of Southern Illinois University, and has completed the Executive Management Program at the University of Pittsburgh.

جورج ديفيد ديلاني - رئيس - بوتاش كورب / المبيعات

تاريخ الميلاد: 10 كانون الثاني 1961.

تم تعيين السيد ج. ديفيد ديلاني بمنصب رئيس بوتاش كورب/المبيعات في العام 2000 ، ويقوم بادارة جميع عمليات المبيعات والتسويق والنقل والتوزيع بالإضافة الى ابحاث التسويق والعلاقات العامة والعلاقات الحكومية الخاصة ببوتاش كورب/المبيعات.

انضم الى بوتاش كورب / المبيعات / المبيعات الصناعية في العام 1997 بوظيفة نائب الرئيس على اثر تملكها آركيديان كوربوريشن حيث كان يشغل منصب نائب الرئيس المبيعات الزراعية للمنطقة الشرقية آنذاك. بدأ حياته المهنية في شركة الايد كيميكلز – قسم الاسمدة والتي اصبحت فيما بعد أركيديان حيث عمل في عدة مناصب قيادية.

وبالاضافة الى وظيفته في شركة بوتاش كورب ، السيد ديلاني عضوا في مجالس ادارة فوسفات كيميكالز اكسبورت اسوسييشن (فوسكيم) ، وكانبوتكس لمتد والمعهد العالمي لتغذية النبات (IPNI).

تخرج السيد ديلاني من جامعة ساذرن ايلينوي ، واكمل البرنامج الخاص بالادارة التنفيذية من جامعة بيتسبيرغ.